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Lounais-Hämeen Musiikkipäivät ry on järjestämässä kesällä 2022 
Lounais-Hämeen Musiikkipäivät- tapahtuman. Tapahtuma alkaa 29.6. 
järjestettävällä Kesäillan jazz-konsertilla ja se päättyy konserttien osalta 
9.7. Saaren kansanpuiston kansanmusiikkijuhlaan. Konsertteja tullaan 
järjestämään festivaalin jokaisena päivänä ja sen yhteydessä 
järjestetään myös laulu- ja kamarimusiikkikurssit, todennäköisesti 
ainakin osin Tammelassa. 

 
Yhdistys kertoo olevansa valmis neuvottelemaan, miten kunta voisi 
saada hyödyntää tapahtumaan mainonnassaan ja imagon luomisessa 
sekä myöntää alennuslippuja. Juhlafestivaalin teemana on luonto, joka 
tukee Tammelan luontobrändiä. 
 
Lounais-Hämeen Musiikkipäivät ry hakee 6.000 euron suuruista 
avustusta Lounais-Hämeen Musiikkipäivät- tapahtuman järjestämiseen 
vuonna 2022. 
 

Liite:   Avustushakemus 
 
Valmistelija: Kunnanjohtaja Kalle Larsson, puh. 0400 695 679 

Hallintosihteeri Melia Salonen, puh. 050 569 7500 
 
Päätösehdotus: Kunnanhallitus päättää 

 
1. lisätä antamaansa talousarvioraamiin 6.000 euron lisämäärärahan 
kunnanhallituksen kustannuspaikalle 1220 4740, ja että 
 
2. avustuksen myöntämisen edellytyksenä on, että Lounais-Hämeen 
Musiikkipäivät- tapahtuman ohjelmisto tukee merkittävästi kunnan 
luontokunta -brändin rakentamista, ja 
 
3. velvoittaa kunnanjohtajan neuvottelemaan yhdistyksen kanssa 
myöhemmin 
allekirjoitettavan sopimuksen sisällöstä. Sopimuksessa on kuvattava 
avustuksen vastikkeellisuus eli se mitä yhdistys antaa avustuksen 
vastikkeeksi. Avustusta ei makseta ilman allekirjoitettua sopimusta. 

 
Käsittely kokouksessa: 
 
  Keskustelun kuluessa Ilkka Tuovinen esitti, että kunnanhallitus päättää 
 

1. olla myöntämättä pyydettyä 6.000 euron avustusta 
 
2. jatkossa avustushakemukset tulee osoittaa sivistyslautakunnalle sen 
päättämien avustusten myöntöperiaatteiden mukaisesti. 
 
Manu Alarto kannatti tehtyä ehdotusta. 
 



Päätös:  Kunnanhallitus päätti yksimielisesti 
 
1. olla myöntämättä pyydettyä 6.000 euron avustusta 
 
2. jatkossa avustushakemukset tulee osoittaa sivistyslautakunnalle sen 
päättämien avustusten myöntöperiaatteiden mukaisesti. 


